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Protokół nr VIII.2024 

z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 25 września 2024 roku 

 

Miejsce odbywania obrad: Urząd Miejski w Drezdenku, ul. Warszawska 1 

Czas trwania obrad: godz. 17:00- 19:47 

Prowadzący: Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski 

 

W obradach uczestniczy 12 radnych:  

1. Czesław Binkowski, 

2. Katarzyna Czerwińska, 

3. Sebastian Dukaczewski, 

4. Jarosław  Dworecki, 

5. Małgorzata Hinc, 

6. Damian Matela- Libera, 

7. Andrzej  Miron,  

8. Kamil  Onichimowski, 

9. Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

10. Włodzimierz Sapór, 

11. Tomasz Siuda, 

12. Adam Wojcieszak, 

Nieobecni radni:  

1. Czekajło Michał, 

2. Mucha Robert, 

3. Suchecki Mariusz.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad 1. 

Otwarcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności obrad - 

nagranie od minuty 00:00:00 do minuty 00:05:47. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Dukaczewski dokonał otwarcia VIII sesji Rady 

Miejskiej. Powitał przybyłych na posiedzenie gości oraz radnych. S. Dukaczewski odczytał 

porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych uczniom, którym przyznano stypendia edukacyjne. 

4. Informacja o stanie służby zdrowia w Gminie Drezdenko.  

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2023r. 

7.  Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

8. Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru 

położonego w Drezdenku, przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce 

oznaczonej nr ewidencyjnym 598/3. 

9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Drezdenku- druk nr 42/24. 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Osów- druk nr 43/24. 

11.  Projekt uchwały w sprawie nadania ulicy w miejscowości Gościm- druk nr 44/24. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą 

Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy im. Ks. Józefa Tischnera w Drezdenku- 

druk nr 45/24. 

13. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących własność Gminy Drezdenko- 

druk nr 46/24. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Drezdenko- druk nr 47/24. 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lubiewo- druk nr 48/24. 
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16. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do 

udzielenia tych ulg- druk nr 49/50. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok- 

druk nr 50/24. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2024-2031 druk nr 51/24. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na sali obecnych jest 12 radnych, w związku 

z tym wszystkie podjęte dziś uchwały będą prawomocne. 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku – nagranie od minuty 00:05:48 

do minuty 00:08:51.  

Burmistrz Drezdenka Adam Kołwzan wniósł wniosek o dodanie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej- druk 52/241; 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji 

Zabytków, położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym własności Gminy 

Drezdenko- druk nr 53/24. 

Adam Kołwzan zaproponował, aby wprowadzić te punkty jako kolejne do projektów uchwał.  

S. Dukaczewski poprosił o wykreślenie z porządku obrad punktu 4  tj. Informacja o stanie służby 

zdrowia w Gminie Drezdenko. Powiadomił, iż Pani Prezes Szpitala Agnieszka Banaszek 

poinformowała go w dniu dzisiejszych, że z przyczyn niezależnych nie będzie mogła 

uczestniczyć w sesji Rady Miejskiej.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie zmian do porządku obrad zgłoszonych przez Burmistrza Drezdenka 

Adama Kołwzana. 

Wyniki głosowania 



4 
 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata  Hinc, Damian Matela-Libera, Andrzej  Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Głosowano w sprawie zmiany do porządku obrad zgłoszonej przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Sebastiana Dukaczewskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata  Hinc, Damian  Matela-Libera, Andrzej  Miron , Kamil  Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych zatwierdziła zaproponowane zmiany do porządku 

obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Wręczenie listów gratulacyjnych uczniom, którym przyznano stypendia edukacyjne. 
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

5. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2023r. 

6. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

7. Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru 

położonego w Drezdenku, przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce 

oznaczonej nr ewidencyjnym 598/3. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Drezdenku- druk nr 42/24. 

9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Osów- druk nr 43/24. 

10.  Projekt uchwały w sprawie nadania ulicy w miejscowości Gościm- druk nr 44/24. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą 

Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy im. Ks. Józefa Tischnera w Drezdenku- 

druk nr 45/24. 

12. Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących własność Gminy Drezdenko- 

druk nr 46/24. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Drezdenko- druk nr 47/24. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lubiewo- druk nr 48/24. 

15. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do 

udzielenia tych ulg- druk nr 49/50. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok- 

druk nr 50/24. 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2024-2031 - druk nr 51/24. 

18. Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej- druk nr 52/24. 



6 
 

19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji 

Zabytków, położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym własności Gminy 

Drezdenko- druk nr 53/24. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

 

Ad 3.  

Wręczenie listów gratulacyjnych uczniom, którym przyznano stypendia edukacyjne- 

nagranie od minuty 00:08:52 do minuty 00:35:20. 

Adam Kołwzan pogratulował uczniom za osiągnięcia w nauce. Zaznaczył, iż godna podziwu jest 

ich ciężka praca i talent, a jako dowód uznania dla tych sukcesów uczniowie otrzymają 

stypendia edukacyjne. 

Uczniom oraz ich rodzicom zostały wręczone dyplomy i gratulacje przez Burmistrza, Zastępcę 

Burmistrza oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Kierownik Referatu Oświaty Sylwia Dworecka przy wręczaniu dyplomów odczytała kilka 

informacji na temat danego laureata. 

Adam Kołwzan złożył również gratulacje dla nauczycieli i dyrektorów wymienionych uczniów.  

Sylwia Dworecka podziękowała Pani Burmistrz, Radnej Katarzynie Czerwińskiej oraz Radnemu 

Adamowi Wojcieszakowi za udział w Komisji Stypendialnej. 

Adam Kołwzan złożył podziękowanie dla P. Sylwii Dworeckiej za koordynację całości spraw 

związanych z dzisiejszą galą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 10 minut przerwy w obradach. 

Ad 4.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza- nagranie od minuty 00:46:40 do minuty 01:20:08. 

Adam Kołwzan poinformował, że sprawozdanie z działalności Burmistrza obejmuje okres 

od dnia, w którym objął urząd tj. 7 maja 2024 roku do dnia dzisiejszego.  A. Kołwzan zaznaczył, 

iż odbył mnóstwo spotkań z organizacjami działającymi na terenie Gminy Drezdenko, między 

innymi z Radą Seniorów, Młodzieżową Radą Miejską, klubami sportowymi, Drezdeneckim 

Uniwersytetem Trzeciego Wieku, Klubem Senior Plus Trzebicz, Kołem Łowieckim Św. Huberta, 
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gdzie również brał udział w uroczystości 70- lecia tego Koła. A. Kołwzan wspomniał również 

o uczestnictwie w Konwencie Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego. Burmistrz 

nadmienił o udziale swoim i współpracowników we wszystkich wydarzeniach kulturalnych, 

jakie odbywały się na terenie Gminy Drezdenko. Największe z tych wydarzeń to: piknik lotniczy 

w Trzebiczu Nowym, Dożynki Gminne, Disco Festiwal Marzenin, wydarzenia na Przystani 

Noteć, odsłonięcie kamienia ku czci Stanisława Kasiniaka, spotkanie z Panią Emilią Krakowską. 

Burmistrz zaznaczył, iż nie jest w stanie wymienić wszystkich spotkań, w których uczesniczył, 

ponieważ była ich bardzo duża ilość. Zauważył, iż kalendarz imprez jest bardzo zapełniony, co 

go cieszy, ponieważ świadczy to o tym, że w Gminie Drezdenko sporo się dzieje. A. Kołwzan 

poinformował, że miało miejsce również spotkanie z delegacją zaprzyjaźnionego koła 

wędkarskiego z miasta partnerskiego Winsen. Burmistrz nadmienił, iż brał udział 

w uroczystościach m.in. Dzień Strażaka w Państwowej Straży Pożarnej w Strzelcach 

Krajeńskich,  105- rocznica powołania Policji Państwowej w Komendzie Powiatowej Policji. Do 

wizyt obowiązkowych należały: spotkania z marszałkiem, z dyrektorami departamentów 

Urzędu Marszałkowskiego, z Wojewodą i parlamentarzystami województwa lubuskiego 

a także nieodzowne spotkania w Zarządzie Dróg Wojewódzkich.  Burmistrz zaznaczył, 

iż bieżąca praca Burmistrza to liczna masa spotkań z mieszkańcami oraz z przedsiębiorcami 

terenu Gminy Drezdenko, wysłuchanie ich problemów i radzenie sobie z nimi a także 

opracowanie sposobów pomocy w sytuacjach kryzysowych. A. Kołwzan przypomina, 

iż wszystkie inwestycje jakie realizuje Gmina również wymagają wielu rozmów z projektantami 

oraz radami budowy. A. Kołwzan informuje, że w takich spotkaniach w dużej mierze odciąża 

go Pani Burmistrz Anna Oźminkowska, ponieważ to jej podlegają bezpośrednio inwestycje. 

Burmistrz powiadomił, że obecnie Gmina Drezdenko jest w trakcie wyborów sołeckich, które 

będą trwać do 1 października 2024 roku. Wspomniał, że w trakcie trwania okresu 

sprawozdawczego, dokonano zmiany w strukturze organizacyjnej Urzędu tak aby referaty, 

które zorganizowano na nowo funkcjonowały dużo sprawniej a powierzone Gminie zadania 

można było wykonywać łatwiej. Burmistrz zaznaczył, iż najważniejszym wydarzeniem było dla 

niego zakończenie sporu zbiorowego z pracownikami Urzędu, który trwał 3 lata. Zostało 

podpisane porozumienie kończące ten spór. Burmistrz wyraził nadzieję, że w przyszłości do 

takowych sporów nie dojdzie.  

Radny Andrzej Miron poprosił Burmistrza o wskazanie jakie referaty powstały, ile powstało 

nowych etatów, czy Urząd zatrudnił do pracy nowe osoby oraz czy nastąpiły przesunięcia 
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stanowisk. A. Miron zadał również pytanie jakie skutki finansowe dla budżetu Gminy 

przyniesie zmiana struktury organizacyjnej. 

Adam Kołwzan zaznaczył, iż zmiana struktury organizacyjnej miała na celu przywrócenie 

sprawności działania referatów. Wskazał, iż został odwrócony proces, który nastąpił 5 lat temu 

czyli referat organizacyjny został rozdzielony na dwa referaty, tj. referat organizacyjny oraz 

referat administracyjny. A. Kołwzan poinformował, iż referat inwestycyjny został rozdzielony 

na referat realizacji inwestycji oraz referat pozyskiwania środków zewnętrznych, zamówień 

publicznych i współpracy z przedsiębiorcami. Utworzony został referat realizacji promocji, 

sportu i turystki. Wspomniany referat promocji zacznie działać od przyszłego roku. W 

strukturze organizacyjnej został przywrócony 4 etat kierowcy etatowego w Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Drezdenku. A. Kołwzan zaznaczył, iż obecnie zmiany struktury organizacyjnej nie 

wpłynęły na budżet Gminy Drezdenko, ponieważ Gmina starała się bazować na zaplanowanym 

budżecie, jednak skutkuje to również tym, iż nie wszystkie zaplanowane stanowiska zostały 

obsadzone. W związku z powyższym A. Kołwzan poinformował, że Gmina będzie występować 

do Rady Miejskiej o zwiększenie budżetu na rok 2025 w celu realizacji zaplanowanych etatów 

w Urzędzie Miejskim. A. Kołwzan zaznaczył, iż w obecnej chwili stanowiska w Urzędzie 

Miejskim nie są obsadzane, jeżeli nie ma na ten cel środków. Burmistrz skierował radnego 

Andrzeja Mirona na stronę internetową Urzędu- BIP gdzie znajdują się informacje o etatach i 

referatach Urzędu Miejskiego. Burmistrz zaprosił również radnego jeśli będzie preferował 

bardziej szczegółowych informacji w danym temacie na rozmowę do gabinetu Burmistrza. 

Radny Andrzej Miron zadał pytanie Burmistrzowi jakie zmiany zaplanowano w referacie 

organizacyjnym, ile obecnie jest tam stanowisk pracy. 

Burmistrz odpowiedział, iż w referacie organizacyjnym pracuje cały czas taka sama ilość osób. 

Radny Andrzej Miron poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej o przerwę w obradach. 

Rozpoczęto głosowanie w sprawie wniosku formalnego o przerwę radnego Andrzeja Mirona. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Czesław Binkowski, Katarzyna  Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, Adam Wojcieszak; 

PRZECIW (3) 
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Damian Matela- Libera, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz  Siuda; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Po wznowieniu obrad Burmistrz oznajmił, iż po zmianach struktury organizacyjnej Urzędu 

obecnie referat organizacyjny liczy 13 etatów natomiast referat administracyjny 9. 

W informacji na BIP w referacie administracyjnym jest stanowisk 10, jednak zostanie to 

skorygowane zmianą zarządzenia, ponieważ formalnie jest 9. 

Andrzej Miron zadał pytanie o jaką kwotę będzie Burmistrz wnosił do budżetu w 2025 roku 

w związku z utworzeniem nowych etatów w Urzędzie Miejskim. 

Adam Kołwzan odpowiedział, iż budżet będzie konstruowany, w związku z tym z projektu 

budżetu dowiedzą się Państwo o jaką kwotę będzie Gmina wnioskować. 

Radny Włodzimierz Sapór zauważył, iż Burmistrz w swoim sprawozdaniu nie ujął jednej bardzo 

ważnej rzeczy a mianowicie, iż pracownicy administracji i obsługi w szkołach otrzymali premie, 

które zostały zabrane im przez poprzednią władzę. W związku z tym radny podziękował 

Burmistrzowi w imieniu swoim i pracowników szkół. Poinformował o złożeniu wniosku o 

podwyżkę dla pracowników pozostałych jednostek samorządowych tj. hali sportowej. 

Burmistrz oświadczył, iż w natłoku tych wszystkich ważnych wydarzeń jakie się odbyły, 

faktycznie ta ważna informacja umknęła. 

Andrzej Miron zadał pytanie czy są już wyliczenia jaki koszt poniosła Gmina za Przystań Noteć 

oraz czy w tym roku są zaplanowane jeszcze wydatki. 

Adam Kołwzan poinformował, iż na Przystań Noteć zostało wydane 91 tyś złotych. Zaznaczył, 

iż na tą chwilę będzie się ona powoli wygaszać, ponieważ do 15 października 2024 roku Gmina 

posiada pozwolenie z Wód Polskich oraz ze względów bezpieczeństwa tego, co zostało tam 

posadowione czas będzie już to zabrać do przyszłego roku.  

Radny Damian Matela- Libera zadał pytanie o drogę wojewódzką w stronę Międzychodu, jak 

wygląda sytuacja z nią związana. 

Burmistrz poinformował, że jeśli chodzi o drogę nr 160 na odcinku od Rąpina do Grotowa 

podpisana została umowa z wykonawcą. Wykonawca 8 sierpnia 2024 r. formalnie przejął plac 

budowy. Na chwilę obecną gromadzi materiał, organizuje bazę oraz oczekuje na zatwierdzenie 
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ruchu na czas budowy. Kierownik budowy poinformował, że jak tylko ten dokument do nich 

wpłynie natychmiast przystąpią do robót. 

Andrzej Miron zadał pytanie czy na spotkaniu z Zarządem Dróg Wojewódzkich został poruszony 

temat dokumentacji na remont drogi biegnącej przez miejscowość Niegosław. Nadmienił 

o metodzie w jaki sposób obecnie została wykonana naprawa drogi. Zaznaczył, aby Burmistrz 

pilotował temat związany z dokumentacją na remont i kompleksowym wykonaniem łącznie z 

chodnikami tejże drogi. 

Adam Kołwzan odpowiedział, iż jest zdania, że Pan radny jest doskonale zorientowany 

w sytuacji, ponieważ niedawno rozmawiali o niej. Zarząd Dróg Wojewódzkich w obecnej chwili 

łatał dziury ze względu na to, że opracowuje dokumentację zbiorową przebudowy całej drogi 

biegnącej przez wieś Niegosław. W związku z tym na tą chwilę prowadzone są tylko i wyłącznie 

działania doraźne mające zapewnić minimum bezpieczeństwa na drodze do momentu 

wykonania dokumentacji przebudowy całej drogi.  

Ad 5. 

Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2023r. – nagranie od minuty 01:20:09 do 

minuty 01:20:40. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad 6.  

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym- nagranie od 

minuty 01:20:41 do minuty 01:35:11. 

Radna Paulina Pieluszczak- Suchodolska odczytała swoje interpelacje dotyczyły one progu 

zwalniającego w miejscowości Bagniewo, naprawy zjazdu do posesji nr 5 oraz naprawy drogi 

od numerów domów 2 do 10 w miejscowości Osów, przesunięcia znaku, oznakowania dojazdu 

do posesji nr 8 i 10 w Trzebiczu- Młynie, usunięcia zanieczyszczeń ze ścieżki rowerowej, 

naprawy drogi „Minicz” w Trzebiczu, naprawy mostku na kanale Czajka w Trzebiczu, zakupu 

węży strażackich dla jednostki OSP Trzebicz, wyznaczenia drogi dojazdowej i oznakowania 

posesji nr 25 B,C,D… do numeru K w miejscowości Osów, naprawy urządzeń siłowni 

zewnętrznej na boisku klubu sportowego Uran w Trzebiczu oraz dofinansowania  do zakupu 

motopompy dla OSP Trzebicz.  
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Radny Włodzimierz Sapór złożył interpelację w imieniu mieszkańców Rąpina z prośbą 

o zabezpieczenie w budżecie środków finansowych na przejęcie duktu leśnego oraz utworzenie 

drogi dojazdowej do posesji od numeru 65 do 75. W. Sapór poinformował, że w tej sprawie 

jest w porozumieniu z radnym Mariuszem Sucheckim, ponieważ jest to jego okręg wyborczy. 

Burmistrz odpowiadając zaznaczył, iż jest to temat nie łatwy, ponieważ dotyczy on dróg 

leśnych, a te zaś muszą kierować się własnymi przepisami. Przepisy te są dość 

wielowymiarowe co często uniemożliwia sprzedaż dróg leśnych. Burmistrz zauważył, że często 

też mają miejsce drogi do osad leśnych, gdzie mieszkają nasi mieszkańcy, gdzie część drogi jest 

gminna, następnie droga leśna, którą akurat nadleśnictwo nie jest zainteresowane a potem 

znowu jest droga gminna. A. Kołwzan zaznaczył, iż jest po spotkaniu z przedstawicielem 

Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Szczecinie, który odpowiedzialny jest za 

gospodarkę nieruchomościami, spotkanie to dało mu cień optymizmu, że z czasem uda się 

tego typu problemy uregulować. Burmistrz poinformował, że ustalił z przedstawicielem LDP 

Szczecin, że w tym roku Gmina zdefiniuje wszystkie potrzeby w tym zakresie, następnie 

odbędzie się spotkanie z RDLP w Szczecinie, żeby to wszystko omówić. Burmistrz 

poinformował, że ta walka z wykupem dróg będzie bardzo trudna, ale nie niemożliwa i być 

może będzie ona wymagała występowania apeli bądź stanowisk ze strony Rady Miejskiej i jeśli 

uda się ją sfinalizować będzie zwracać się z prośbą do Rady Miejskiej o środki finansowe na 

ten cel.  

Włodzimierz Sapór zapytał, czy jest taka możliwość zabezpieczenia w przyszłym roku środków 

w budżecie na dokumentację wspomnianej drogi. 

Burmistrz poinformował, że nie ma takiej możliwości, ponieważ te grunty nie należą do Gminy 

Drezdenko. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Damian Matela- Libera poinformował, że jako Rada mogą 

przygotować apel, stanowisko aby pomóc mieszkańcom Gminy. W ten sposób Regionalna 

Dyrekcja Lasów Państwowych zobaczy, że Rada Miejska stoi murem za mieszkańcami a 

omawiane drogi wchodząc w zasób gminy Drezdenko umożliwiłyby im lepsze warunki 

funkcjonowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że po posiedzeniu przedyskutują możliwości, 

które mogą podjąć w temacie dróg leśnych.  

Radny Kamil Onichimowski zadał pytanie kiedy odbędą się konsultacje społeczne dotyczące 

zmiany organizacji ruchu na ulicy Poniatowskiego. 
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Burmistrz poinformował, że konsultacje będą przeprowadzone w najbliższym czasie i Gmina 

musi się jeszcze do tego dobrze przygotować, tak aby wynik tych konsultacji był jak najbardziej 

miarodajny. 

Kamil Onichimowski zapytał, czy jesteśmy w stanie na obecną chwilę podać konkretny termin 

tychże konsultacji społecznych. 

Burmistrz poinformował, iż ma nadzieję, że te konsultacje uda się przeprowadzić 

w październiku.  

Włodzimierz Sapór w kontekście omawianej dzień wcześniej rewitalizacji Starej Noteci 

w imieniu organizatorów konkursów wędkarskich dla dzieci zwrócił się z prośbą, aby na 

odcinku Parku Kultur Świata teren ten był przystosowany do organizowania takich 

przedsięwzięć, gdzie dzieci będą mogły rozwijać swoje umiejętności wędkarskie.  

Ad 7.  

Stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku w sprawie nadania nazwy dla skweru położonego 

w Drezdenku, przy skrzyżowaniu ulic Kościuszki i Stary Rynek, na działce oznaczonej nr 

ewidencyjnym 598/3 – nagranie od minuty 01:35:12 do minuty 01:39:34. 

Burmistrz odczytał wniosek o nadanie nazwy skweru, który wpłynął do Urzędu Miejskiego dnia 

6 czerwca 2024 roku. Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Burmistrz 

poinformował, że odpowiedział wnioskodawcy, iż wyraża wolę nadania nazwy jednak w tejże 

sprawie musi mieć stanowisko Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5-cio minutową przerwę w obradach. 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zawiadomił, że podczas przerwy podjęto 

decyzję, iż Rada Miejska podejmie stanowisko na następnej sesji po zapoznaniu się 

z wszystkimi dokumentami w sprawie tego wniosku.   

 Ad 8.  

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Drezdenku- druk nr 42/24 – nagranie od minuty 

01:39:35 do minuty 01:40:50. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie utworzenia i nadania 

statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Drezdenku. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Kamil  Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/41/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie utworzenia i nadania statutu Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Drezdenku. 

Ad 9.  

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Osów- druk nr 43/24 – 

nagranie od minuty 01:40:51 do minuty 01:41:43. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Osów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil  Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę nr VIII/42/2024 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Osów.  

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie nadania ulicy w miejscowości Gościm- druk nr 44/24 – nagranie 

od minuty 01:41:44 do minuty 01:42:32. 
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Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie nadania ulicy w miejscowości Gościm.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska  w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/43/2024 w sprawie nadania 

ulicy w miejscowości Gościm. 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie 

darowizny na cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury pod nazwą Biblioteka 

Publiczna Miasta i Gminy im. Ks. Józefa Tischnera w Drezdenku- druk nr 45/24 – nagranie od 

minuty 01:42:33 do minuty 01:43:37. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

nieruchomości w formie darowizny na cel publiczny na rzecz samorządowej instytucji kultury 

pod nazwą Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy im. Ks. Józefa Tischnera w Drezdenku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 
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Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/44/2024 w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w formie darowizny na cel publiczny na rzecz 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy 

im. Ks. Józefa Tischnera w Drezdenku. 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących własność Gminy Drezdenko- druk 

nr 46/24 – nagranie od minuty 01:43:38 do minuty 02:07:31. 

Andrzej Miron wyraził kilka wątpliwości dotyczących danego projektu uchwały. Dotyczy ona 

głównie 90 procentowej zniżki na wykup mieszkania, które zdaniem A. Mirona jest zbyt 

wysokie. A. Miron uznaje, że w ten sposób uszczuplimy budżet Gminy Drezdenko. Ponadto 

zdaniem radnego takie rozwiązanie mogłoby zwiększyć ryzyko oszustw przy wykupach 

mieszkań. A. Miron wskazuje, iż Gmina Drezdenko nie posiada zbyt wielu mieszkań lokalnych 

i podejmując uchwałę w ten sposób może wyzbyć się substancji mieszkaniowej. A. Miron 

odniósł się do ludzi młodych, którzy wykupują mieszkania i płacą kredyty długoterminowe 

z wysokimi ratami do osób, które mogą wykupić mieszkanie komunalne za 10 % jego wartości. 

Na koniec wypowiedzi A. Miron zaznacza, iż również jest zwolennikiem własności prywatnej, 

ponieważ dość często to co jest prywatne jest bardziej zadbane, jednak tutaj w odniesieniu do 

sprzedaży lokali własnościowych Gminy ma pewne obiekcje.  

Burmistrz Adam Kołwzan wskazuje, iż własność prywatna jest zawsze zadbana i właśnie to jest 

głównym celem. A. Kołwzan informuje, że mieszkania komunalne otrzymują osoby o niskich 

dochodach i o bardzo złych warunkach mieszkaniowych. Osoby takie nie mają możliwości na 

zakup swojego mieszkania ze względu na brak zdolności kredytowej. A. Kołwzan zaznacza, że 

jeśli umożliwimy zakup mieszkań tym ludziom oni zaczną o nie lepiej dbać i będzie można 

pomóc im wyjść z trudnej sytuacji, bowiem mając już mieszkanie własnościowe będą mieli 

większe możliwości na uzyskanie kredytu na remont mieszkania. A. Kołwzan powiadamia, że 

w przypadku sprzedaży lokali mieszkalnych z Gminy Drezdenko schodzi obowiązek remontów 

tych lokali. Burmistrz oznajmia, że jeśli chodzi o wyliczenia finansowe związane ze sprzedażą 

lokali nie mają one zastosowania, gdyż ludzkie pójście ludziom na rękę jest ważniejsze niż 

pieniądze i jest to obowiązek Gminy, aby dbać o dobro mieszkańców.  
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Zastępca Burmistrza Anna Oźminkowska wskazuje, iż stan mieszkań socjalnych i komunalnych 

jest fatalny. A. Oźminkowska zaznacza, że w poprzedniej kadencji była możliwość 

wybudowania mieszkań socjalnych z 85% wsparciem, jednak z tej możliwości nie skorzystano.  

Takie mieszkania obecnie wykonują m.in. Strzelce Krajeńskie. Zastępca Burmistrza zaznacza, 

że wspólnie z Burmistrzem podjęli decyzję, aby pomóc mieszkańcom Gminy, którzy masowo 

przychodzą ze swoimi problemami,  zapewniając im godne warunki do życia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznacza, iż jego zdaniem oszustwo w przypadku sprzedaży 

lokali raczej jest znikome i że nie zna przypadku w Gminie Drezdenko, gdzie takie miałoby 

miejsce. Podkreśla, że jest to pomoc dla mieszkańców naszej Gminy, inwestycja w mieszkanie 

to szansa dla całej rodziny.  

Andrzej Miron wyraził wątpliwość, że mieszkanie socjalne, którego najemcą jest samotnie 

mieszkająca babcia będą mogli nabyć wnukowie, poprzez przekazanie babci na ten cel 

pieniędzy, a po ewentualnej śmierci babci będą jego spadkobiercami. Zaznaczył, że Gmina nie 

wprowadza czegoś nowego, ponieważ ten system sprzedaży już jest tylko w innej formie. 

A. Miron uważa, że są ludzie uczciwi, którzy nabędą te mieszkania tak jak powinni, ale są też 

tacy, którzy wykorzystają pewne ścieżki. A. Miron twierdzi, że jeden przypadek może stworzyć 

nieprzyjemną atmosferę wokół tego, co dzisiaj zostanie podjęte. Na koniec wypowiedzi 

A. Miron zaznacza, aby nie cofać się do tego co było kiedyś, nie oceniać poprzedników władzy, 

a zacząć myśleć, co my zrobimy aby Gmina się rozwijała. 

Burmistrz Adam Kołwzan zaznaczył, że nie ocenia poprzedników. A. Kołwzan powiedział, że 

komisja mieszkaniowa ocenia dokumenty a do Urzędu przychodzą ludzie. Ludzie Ci, 

wielokrotnie płaczą, bo nie są w stanie płacić odsetek od mieszkania kupionego na raty, bądź 

nie mają gdzie mieszkać, nie stać ich na kupno mieszkania. A. Kołwzan zaznacza, że w ten 

sposób Gmina chce tym ludziom pomóc dysponować własnym lokalem, bo nie mają 

możliwości uzyskania kredytu. 

Radny Czesław Binkowski zwrócił się z pytaniem, czy istnieje zapis, aby ten, który kupi 

mieszkanie od Gminy nie mógł go sprzedać przez wskazany okres? 

Anna Oźminkowska informuje, iż jest taki zapis i wynosi on 5 lat. 

Czesław Binkowski wskazuje, iż jest również zdania, że jeśli ktoś posiada mieszkanie na 

własność bardziej dba o jego obejście.  

Po wyczerpaniu wszystkich wypowiedzi rozpoczęto głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących własność 

Gminy Drezdenko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Damian Matela- Libera, Kamil Onichimowski, Paulina Pieluszczak- Suchodolska, 

Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

PRZECIW (1) 

Andrzej  Miron 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata  Hinc; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych, 10 głosami za, 1 głosem przeciw i 1 głosem 

wstrzymującym się podjęła Uchwałę Nr VIII/45/2024 w sprawie sprzedaży lokali 

stanowiących własność Gminy Drezdenko.  

Ad 13.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Drezdenko- druk nr 47/24 nagranie od 

minuty 02:07:32 do minuty 02:08:22.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Drezdenko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/46/2024 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Drezdenko.   

Ad 14.  

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lubiewo- druk nr 48/24 – nagranie od minuty 

02:08:23 do  minuty 02:09:11. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lubiewo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil  Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/47/2024 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie Lubiewo. 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz warunków 
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dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielenia tych ulg- druk nr 49/50 

– nagranie od minuty 02:09:12 do minuty 02:10:32. 

Radni nie wnieśli uwag.  

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu udzielenia ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób usprawnionych do udzielenia tych ulg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/48/2024 w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu i osób uprawnionych do udzielenia tych ulg. 

Ad 16. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok- druk 

nr 50/24 – nagranie od minuty 02:10:33 do minuty 02:20:51. 

Radny Andrzej Miron zadał pytanie czy wspomniana droga w Niegosławiu dotyczy łącznika 

między Eko- Pak a drogą 160. 

Burmistrz potwierdził, że dotyczy to tej drogi.  

Andrzej Miron zadał pytanie czy rozbiórka budynku byłego przedszkola publicznego 

w Drezdenku nastąpi jeszcze w tym roku? 
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Adam Kołwzan zaznaczył, że jeśli chodzi o rozbiórkę takiego obiektu jest procedura 

przewidziana prawem budowlanym najpierw dokumentacja, następnie pozwolenie na 

rozbiórkę i rozbiórka. I ta kwota jest na opracowanie dokumentacji rozbiórki. Burmistrz 

poinformował, że w tym roku obiekt nie zostanie jeszcze rozebrany.  

Andrzej Miron zadał pytanie czy budżet na Centrum Promocji Kultury został w tym roku już 

wyczerpany. 

Adam Kołwzan poinformował, że koszty jakie zostały wymienione są to koszty związane 

z zorganizowaniem imprez w trakcie roku poza planem wydarzeń, które były 

w harmonogramie wydarzeń Centrum Promocji Kultury.  

Andrzej Miron poprosił o wskazanie tych wydarzeń. 

Burmistrz poinformował, iż chodzi tutaj o Disco Festiwal Marzenin. 

Radny Adam Wojcieszak zaznaczył, iż Gmina Drezdenko może być dumna z ilości 

organizowanych imprez. Sytuacja promocji miasta pod kątem dostępnych ofert jest bardzo 

szeroka. Adam Wojcieszak wyraził pełną aprobatę pod kątem wydatków Gminy Drezdenko na 

promocję Gminy Drezdenko. 

Andrzej Miron po wypowiedzi Adama Wojcieszaka powiedział, że on chciał usłyszeć odpowiedź 

jaki koszt poniosła Gmina za zorganizowanie Festiwalu i nie miał na myśli żadnych podtekstów. 

Zaznaczył, że będzie pytał o koszty przy organizowaniu kolejnych wydarzeń.  

Radny Jarosław Dworecki odniósł się do kosztów związanych z przebudową przepustu, który 

będzie służył, dalszej części odwodnieniu drogi kolejowej, która powstała w tamtym roku. Jest 

to kwota ok. 44- 50 tysięcy złotych. J. Dworecki zaznaczył, że gdyby ta inwestycja została 

wykonana w zeszłym roku przy obecnej wtedy inwestycji byłby to koszt maksymalnie 10-15 

tysięcy złotych. Zaznaczył, że dobre planowanie to jest przede wszystkim sukces do tego, aby 

robić taniej.  

Andrzej Miron zaznaczył, iż radni nie wykonują dokumentacji. Powiedział, ze mówimy tutaj 

o ludziach, którzy pracują w Urzędzie i to oni odpowiedzialni są za właściwe przygotowanie 

dokumentacji.  

Adam Kołwzan odniósł się do wypowiedzi Adama Wojcieszaka podziękował, za zwrócenie 

uwagi, iż ilość organizowanych wydarzeń w Gminie Drezdenko wzrosła. Zaznaczył, że pomimo 

tego, że to wszystko rodzi koszty jest to robione dla mieszkańców. Burmistrz zaznaczył, 

że organizowanie imprez jest również sposobem na zwalczenie skutków pandemii. Celem jest, 

aby ludzie z powrotem zaczęli ze sobą bywać, bawić się i nawiązywać kontakty międzyludzkie. 
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Burmistrz zaznaczył, iż budżet Gminy tworzą mieszkańcy płacąc m.in. podatki stąd też chcą 

mieć możliwość uczestnictwa w wydarzeniach sportowych, kulturalnych i społecznych. 

Po wyczerpaniu uwag przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Drezdenko na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/49/2024 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 2024 rok. 

Ad 17.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na 

lata 2024-2031 druk nr 51/24 – nagranie od minuty 02:20:52 do minuty 02:20:00. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Drezdenko na lata 2024-2031. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/50/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2024-2031. 

Ad 18. 

Projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej- druk nr 52/24- 

nagranie od minuty 02:20:01 do minuty 02:22:34. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/51/2024 w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej. 

Ad 19. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji 

Zabytków, położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym własności Gminy 

Drezdenko- druk nr 53/24 – nagranie od minuty 02:22:35 do minuty 02:23:41. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy budynku wpisanym do Gminnej 

Ewidencji Zabytków, położonym na terenie miasta Drezdenko, niestanowiącym własności 

Gminy Drezdenko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Czesław Binkowski, Katarzyna Czerwińska, Sebastian Dukaczewski, Jarosław Dworecki, 

Małgorzata Hinc, Damian Matela- Libera, Andrzej Miron, Kamil Onichimowski, 

Paulina Pieluszczak- Suchodolska, Włodzimierz Sapór, Tomasz Siuda, Adam Wojcieszak; 

NIEOBECNI (3) 

Michał Czekajło, Robert Mucha, Mariusz Suchecki. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/52/2024 w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy budynku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków, położonym na terenie miasta 

Drezdenko, niestanowiącym własności Gminy Drezdenko.  

Ad 20.  

Sprawy różne – nagranie od minuty 02:23:42 do minuty 02:46:32. 

Przewodniczący poinformował, iż w dniu dzisiejszym radni otrzymali zaproszenia na sesję 

wyjazdową, prosił o zarezerwowanie terminu na ten dzień. S. Dukaczewski zwrócił się z prośbą 

do radnych i sołtysów w imieniu referatu gospodarki gminnej i ochrony środowiska, aby na 

swoich terenach dokładnie zwrócić uwagę na pojemniki na odzież używaną, która w tej chwili 

jest porozrzucana, aby zgłosić je do Urzędu Miejskiego, gdyż często pojemniki te nie są 

zarejestrowane i nie jest podpisana umowa na dzierżawę. S. Dukaczewski zaznaczył, iż sprawa 

ta jest w toku, pojemniki nie zgłoszone będą zabierane a teren wyczyszczony.  

Radna Małgorzata Hinc w imieniu mieszkańców zwróciła się z zapytaniem, czy jest możliwość 

zorganizowana transportu publicznego do miejscowości Międzychód od poniedziałku do 

piątku dwa razy dziennie w celu częstego korzystania mieszkańców Gminy Drezdenko 

z przychodni lekarskiej będącej na terenie Międzychodu. 

Burmistrz poinformował radną Małgorzatę Hinc, iż musi sprawdzić możliwości formalne 

i finansowe Gminy Drezdenko. Zaznaczył, iż transport publiczny jaki posiada Gmina w pierwszej 

kolejności dotyczy terenu gminy i że wcześniej nie myślano o wyjściu poza granice gminy, a tym 

bardziej województwa.  

Radny Andrzej Miron wspomniał o temacie pojemników na odzież zauważając, iż są one 

opróżniane dość rzadko, i po sprawdzeniu i zgłoszeniu pojemnik znajdujący się w miejscowości 

Niegosław stoi tam nie legalnie.  
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S. Dukaczewski powtórzył, aby radni i sołtysi dokonali zgłoszenia do referatu gospodarki 

i ochrony środowiska pojemników na odzież używaną, które znajdują się na ich okręgach. 

Przewodniczący powiedział, że tam zostaną te pojemniki odnotowane a podczas sprzątania 

zalegających rzeczy, te pojemniki, które stoją nielegalnie bez umowy będą po prostu zabierane.  

Burmistrz podsumowując wypowiedź przewodniczącego poinformował, iż okazało się, że na 

terenie Gminy jest bardzo dużo takich pojemników na odzież używaną a podpisaną umowę 

dzierżawy ma tylko kilka. Gmina stara się uregulować ten stan prawny i przede wszystkim to 

aby na tych terenach był porządek.  

Radny Tomasz Siuda odniósł się do pojemnika na odzież używaną usytuowany w miejscowości 

Niegosław. Zaznaczył, iż stoi on przy samej bramie, w miejscu gdzie znajduje się zbiornik na 

wodę, która jest tłoczona do Marzenina i Karwina. Wspomina, iż wygląda to nieestetycznie, 

szczególnie przy kontrolach z Sanepidu. Zwrócił się z prośbą o jego przeniesienie w inne 

miejsce. T. Siuda zadał również pytanie o próg zwalniający w miejscowości Goszczanowo, czy 

był w tej kwestii poruszany już temat. T. Siuda zwrócił uwagę, na znak „Witamy. Gmina 

Drezdenko” znajdujący się od strony Jastrzębnika przy wjeździe do Goszczanowa, aby został 

usytuowany w bardziej widocznym miejscu i aby uzupełnić na nim brakujący napis. 

Poinformował, iż mieszkańcy Duraczewa nadal czekają na usunięcie krzaków przy tablicach 

informacyjnych, mieszkańcy Kijowa czekają na naprawę lamp solarnych natomiast mieszkańcy 

Gościmia zgłaszają problem lamp usytuowanych przy sali wiejskiej, które działają tylko do 

godziny 24:00.  

Burmistrz odpowiedział, iż Gmina jest w trakcie realizacji tych zadań, nie zdążyła ich jeszcze 

wykonać, ponieważ takich zgłoszeń jest bardzo dużo.  

Andrzej Miron powiedział, że pojemnik na odzież używaną usytuowany w miejscowości 

Niegosław wcześniej stał przy figurze Matki Boskiej. Zaznaczył, iż wyglądało to bardzo 

nieestetycznie i dlatego został przeniesiony w owe miejsce. Zaznaczył, iż woda przy tym 

zbiorniku idzie rurami. 

Tomasz Siuda nadmienił, że Sanepid ma pewne wytyczne, dotyczące również otoczenia danych 

zbiorników, które należy spełnić. 

Radny Kamil Onichimowski zadał pytanie w imieniu mieszkańców ulicy Chełm Drezdenecki 

czy w najbliższym czasie planowane są czynności związane z nabyciem nieruchomości gruntowych, 

które w przyszłości umożliwiłyby modernizację ulicy Chełm Drezdenecki. Radny zwrócił się też z prośbą 

w imieniu mieszkańców alei Piastów o przywrócenie harmonogramu sprzątania ulic przez zamiatarkę.  
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Burmistrz poinformował, iż w tym roku nie będą nabywane ziemie jeśli chodzi o Chełm Drezdenecki 

ze względu na wykorzystany budżet, ale ma nadzieję, że w przyszłym roku będzie możliwość 

powrócenia do tego tematu. W temacie zamiatarki zaś poinformował, iż jej stan techniczny jest już na 

wyczerpaniu i w przyszłym roku będzie trzeba nabyć bądź wydzierżawić nowy sprzęt.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w obecnej chwili salę opuściło dwóch radnych 

Katarzyna Czerwińska oraz Włodzimierz Sapór.  

Radna Paulina Pieluszczak- Suchodolska zwróciła się do Burmistrza o pilną reakcję w odczytanej 

wcześniej interpelacji dotyczącej ścieżki rowerowej, która stanowi niebezpieczeństwo poprzez 

znajdujące się na niej zanieczyszczenia. 

Zastępca Burmistrza Anna Oźminkowska zaznaczyła, że dziś już służby podjęły reakcję w tej sprawie.  

Andrzej Miron odniósł się do drogi remontowanej w miejscowości Niegosław zaznaczając, 

że na ostatniej sesji planowej złożył wniosek, aby zwrócić się do Zarządu Dróg Wojewódzkich 

o położenie asfaltu w trójkącie łączącym 181 z tą drogą, wpłynęłoby to wówczas na estetykę tejże drogi. 

Sebastian Dukaczewski poinformował, że na salę obrad powrócili radni Katarzyna Czerwińska i 

Włodzimierz Sapór.  

A. Oźminkowska poinformowała radnego Andrzeja Mirona, iż wykonawca drogi zwrócił się do nich 

z tym problemem. Powiadomiła, że do tej pory było to tak zaplanowane, że nie uwzględniało zjazdów 

na drogę wojewódzką, nie było to uzgodnione z Zarządem Dróg Wojewódzkich. A. Oźminkowska 

zaznaczyła, iż w podobnej sytuacji jest ulica Południowa i Wspólna w Drezdenku. W chwili obecnej 

wykonawca powiedział, że wykonana ten zjazd. Zastępca Burmistrza zaznaczyła, że jest jeszcze 

sprawdzane czy Zarząd Dróg Wojewódzkich ma opracowaną dokumentację projektową. Jeżeli tej 

dokumentacji nie będzie, trzeba będzie zabezpieczyć środki na opracowanie tej dokumentacji, tak aby 

było to funkcjonale i przede wszystkim bezpieczne.  

M. Hinc zwróciła się do Burmistrza odnośnie ściany, która jest bardzo nieestetyczna i psuje 

wizerunek w pobliżu rzeki Stara Noteć zadając pytanie czy jest możliwość, aby tą ścianę 

pomalować bądź namalować na niej jakiś wizerunek.  

Adam Kołwzan zaznaczył, iż ostatnio Gmina podjęła współpracę z kilkoma miejscowymi 

twórcami i jest to możliwe do zrealizowania. 

Adam Wojcieszak odniósł się do wczorajszej wypowiedzi dotyczącej honorowej ceremonii 

odsłonięcia tablicy Józefa Nojiego w Szkole Podstawowej nr 2,  poinformował, iż odzew w tej 

sprawie był bardzo duży. Po tych rozmowach wynikło wiele spraw związanych z problemami 

aktywności ruchowej wśród dzieci. W związku z tym radny A. Wojcieszak wraz z radnym 

Damianem Matelą- Libera będą wnosić, aby w Gminie Drezdenko powróciły w szkołach klasy 

sportowe. Radny poinformował, iż zostały już przygotowane dla dzieci karty z wizerunkiem 
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i podpisem Pani Natalii Kaczmarek. Podziękował N. Kaczmarek za obecność w tak ważnym dla 

Gminy Drezdenko wydarzeniu. A. Wojcieszak zadał również pytanie o przebieg prac 

związanych z  fontanną na Placu Wileńskim. 

Burmistrz poinformował, iż fontanna zostanie wyremontowana. Zaznaczył, że w tej chwili trwa 

przygotowanie dokumentacji projektowej. A. Kołwzan nadmienił, że gdyby to zostało zrobione 

na zasadzie awarii, czyli natychmiast po całym zdarzeniu można byłoby to odbudować bardzo 

szybko. W tym momencie, aby to zrobić trzeba przeprowadzić postępowanie przetargowe. 

Do postępowania przetargowego musi zostać przygotowana dokumentacja techniczna 

i kosztorys, jest ona obecnie przygotowywana. Po opracowaniu dokumentacji Burmistrz 

zaznaczył, że wówczas natychmiast Gmina Drezdenko przystąpi do przetargu.  

Ad 21. 

Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku- nagranie od minuty 02:46:33 

do minuty 02:46:46. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

Sebastian Dukaczewski dokonał zamknięcia VIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

                                                                                                                            

                                                                                                                         Przewodniczący  

                                                                                                                          Rady Miejskiej 

/-/ Sebastian Dukaczewski  

 

Sporządziła: 

E. Gumna 

 

Materiał audiowizualny dotyczący VII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku został 

udostępniony pod adresem publikacyjnym: 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/57598/viiiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadni

ua25awrze%C5%9Bniaa2024aroku.htm . 

https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/57598/viiiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua25awrze%C5%9Bniaa2024aroku.htm
https://drezdenko.esesja.pl/transmisja/57598/viiiasesjaaradyamiejskiejawadrezdenkuawadniua25awrze%C5%9Bniaa2024aroku.htm

